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DAGSORDEN:  
 

1. Orientering fra formanden 

PC og AH måler støjniveau og PC kontakter kommunen for støjgrænser. 

4. Vintervedligeholdelse (AH & JF) 
PC kontakter Stæten og forhører på aftalen i 2019/20 
5. Grønne områder, Vej & Stier ( PC, JF & RM ) 
Det sidste læbælte er færdiggjort og er godkendt. Der skal plantes ca. 6 nye egetræer 
som var gået ud og blev fældet i forbindelse med rydning af læbælterne. 
Suderbo 1 og Nord ansøger om i stedet for broen som trænger til en kraftig 
vedligeholdelse at lave en rørlægning af åen og lave en overgang i grus og med tiden 
brolægning. Kommunen har mundtligt indtil videre godkendt at støtte projektet. 
Stier skal evalueres og evt. repareres i 2020 
Container bliver opstillet i uge 42 
Vi laver en runde sammen på søndag d. 15/9 kl. 12.00 ved Peter, hvor vi blandt andet 
tjekker vejbrønde. 
6. Hjemmesiden – Email ( AH & BS ) 
Emails bliver løbende opdateret. 
7. Legeplads 
JF + udvalg holder møde og får tilladelse eller afslag af kommune. 
Gyngestativet på Lokesvej skal skilles ad og flyttes. Michael Frederiksen kontaktes af BS 
med henblik på legepladsen på Lokesvej skal nedlægges inden 1. april 2020  
6. Eventuelt 
Intet 
8. Næste møde 
Fredag d. 29. november kl. 18.00 ved Peter Isaksen 


